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Protokół Nr XXXIV/13 

 

z Sesji Rady Gminy Działdowo 

odbytej w dniu 21 czerwca 2013 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Działdowo 

pod przewodnictwem Mirosława Zielińskiego – Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Sesja trwała w godzinach 10.00- 12.15 

 

Stan osobowy Rady wynosi 15 osób. W Sesji zgodnie z załączoną listą obecności 

uczestniczyło 14 radnych. Nieobecna radna M.Pałuba. 

 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

Jarosław Gawenda   Radny Rady Powiatu Działdowskiego 

Mieczysław Niedźwiedzki  Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

Ekologicznego Związku Gmin „Działdowszczyzna”. 

Maciej Zmysłowski Pełnomocnik firmy Nowa Energia  

 

Paweł Cieśliński   Wójt Gminy 

Jan Świniarski    Sekretarz Gminy 

Beata Antoszewska   Skarbnik Gminy 

Andrzej Graszk Kierownik Gminnego Zakładu Usług Komunalnych         

w Uzdowie 

Danuta Smereczyńska  Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Zdrowia 

Grzegorz Małachowski  Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, 

Planowania Przestrzennego, Gospodarki Gruntami                 

i Ochrony Środowiska 

Mariusz Margalski  Kierownik Referatu Rozwoju, Promocji, Inwestycji                     

i Zamówień Publicznych 

Katarzyna Trąbińska Komendant Straży Gminnej 

  

Sołtysi z terenu gminy, media lokalne. 
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Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Zieliński powitał uczestników Sesji                                       

i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta o działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej , oznaczonej nr 34/1 obręb Klęczkowo. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Działdowo dla obszarów we wsiach Burkat i Filice. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Działdowo na lata 2013-2022. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Działdowo na 2013 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2012 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu na 2012 rok. 

12. Sprawy bieżące.  

13. Zamknięcie obrad.   

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad.                                                

Ad. pkt 3 

Protokół z XXXIII sesji został przyjęty jednogłośnie bez odczytania.  

Ad. pkt 4 

Wójt P.Cieśliński przedstawił informację na temat działalności w okresie międzysesyjnym. 

/Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik                              

nr 3 do protokołu/. 

Wójt Gminy poinformował, że budowa wodociągu w Grzybinach znajduje się na etapie 

końcowym. Obecnie prowadzone są badania wody. Wszystkie sprawy przebiegają zgodnie             

z planem. Inwestycja powinna zakończyć się do dnia 30 czerwca.                                             

Wójt P.Cieśliński wspomniał również o budowie sali w Księżym Dworze oraz obecnie 
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prowadzonych pracach w tym zakresie. Dodał, że nie ma zagrożeń, jeśli chodzi o termin 

zakończenia.  

Kolejne planowane inwestycje to rozbudowa kanalizacji w miejscowości Uzdowo oraz inne  

drobne sprawy. Wspomniał również o  naprawie dróg  w rejonie północnym oraz odcinkach  

w Gnojnie i Krasnołące.   

Ad.pkt 5 

Sołtys Sołectwa Kramarzewo M. Lewandowska poinformowała, że zgłaszała wniosek                 

o poprawę stanu drogi gminnej k. ronda. 

Wójt Gminy odpowiedział, że jeśli będzie taka możliwość to w lipcu droga zostanie 

naprawiona. 

Sołtys Sołectwa Uzdowo K.Roman wspomniała o konieczności naprawy drogi gminnej przy 

ośrodku oraz niewielkiego odcinka na stacji. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że naprawa odcinka przy stacji technicznie jest trudna                             

do zrealizowania ponieważ równiarka tam nie podjedzie. Wspomniał o przewidzianych                         

do wyrównania i nawiezienia odcinkach dróg w Uzdowie, przy okazji których podjęta 

zostanie próba naprawy odcinka na stacji. 

Sołtys W.Płocharczyk zapytał czy gmina wykupi od pani Cichockiej 3 ary działki przy 

skrzyżowaniu w Pierławce. Dodał, że ruch samochodów ciężarowych może doprowadzić              

do zasypania studzienki.                                           

Wójt Gminy odpowiedział, że w miesiącu wrzesień/październik planuje sfinalizowanie 

sprawy. W tej chwili nie ma środków.   

Sołtys W.Płocharczyk poprosił również o nawiezienie 3-4 przyczep żwiru na drogę                    

(dot. wyrównania podjazdu na drogę woj.) 

Radna T.Majorowska zwróciła uwagę na drogę gminną, wyrównywaną w związku                        

z budową wiatraka. Poinformowała, że inwestor powyrywał słupki graniczne. 

Wójt Gminy zakomunikował, że po interwencjach mieszkańców wykonawcy będą musieli 

odnowić granice i uporządkować sprawę słupków granicznych.  

Sołtys Z.Jankowski poinformował, że zniszczono drogę przy lesie prowadzącą z Sarnowa                  

do Działdowa, którą przeprowadzano kabel.   

Wójt Gminy powiedział, że zapozna się ze stanem drogi i skontaktuje z firmą   

Sołtys z Gąsiorowa A.Banaś poprosiła o naprawę drogi przy blokach.  

Wójt Gminy poinformował, że istnieje problem, ponieważ tam wyłożone są płyty                         

i nawiezienie materiału może nie załatwić sprawy. Dodał, że mieszkańcy mogą to zaplanować 

w ramach funduszu sołeckiego.   
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Sołtys W.Nadwodny poinformował, że występował z pismem o wyrównanie boiska                    

w miejscowości Niestoja, pytając o decyzję w tej sprawie. 

Wójt Gminy odpowiedział, że dopiero po zakończeniu prac drogowych będzie można zająć 

się takimi sprawami. 

Sołtys z Kramarzewa zapytała czy jest szansa na uzyskanie działki od Agencji 

Nieruchomości Rolnych z przeznaczeniem na boisko dla młodzieży. 

Wójt Gminy wskazał na długi czas oczekiwania. Wspomniał, że w Uzdowie sprawa 

pozyskania działki ciągnie się już 8 lat. Wnioski zostały złożone. 

Radna E.Lipowska zwróciła się o naprawę dróg w Kurkach. 

Wójt Gminy poinformował, że jeśli zostaną środki na zakup masy droga zostanie 

naprawiona. 

Sołtys B.Jaroszewski zwrócił uwagę na to, że mieszkaniec budynku gminnego we wsi 

Krasnołąka nie ma podłączonej wody z wodociągu. 

Wójt Gminy podkreślił, że ten temat przewija się od 10 a nawet 15 lat. Nie chodzi o niechęć 

gminy w zakresie wykonania przyłącza, lecz o wysokie koszty. W trakcie realizacji 

wodociągu, budynek nie był obiektem gminnym a właściciel nie chciał podłączyć budynku  

do wodociągu. Nie wiadomo czy mieszkaniec będzie w stanie wykonać wewnętrzną 

instalację, co stanowi problem. Trudno określić, kiedy przyłącze zostanie wykonane. 

Sołtys M.Kwiatkowska zapytała o termin przeniesienia placu zabaw w Myślętach.   

Wójt Gminy poinformował, że sprawy formalne są na ukończeniu. W miesiącach lipiec-

sierpień plac zostanie przeniesiony.  

Radna J. Gancarz zapytała o to, kiedy zostanie podłączona woda w Ruszkowie-kolonii.  

Wójt Gminy odpowiedział, że wszystko jest przygotowane do podłączenia, jednak nie ma 

jeszcze decyzji sanepidu. Woda jest w trakcie badań. Dąbrówno będzie obsługiwało 

mieszkańców z tego terenu, skąd dostaną informację o możliwości podłączenia. 

Sołtys K.Grabowski z Kisin poinformował, że na moście powstała straszna dziura                    

w asfalcie.  

Kierownik G.Małachowski przekazał, że most jest w trakcie naprawy. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o kierowanie pytań do Kierownika Referatu 

Gospodarki Komunalnej Ekologicznego Związku Gmin „Działdowszczyzna” pana 

Mieczysława Niedźwieckiego. 

Sołtys Sołectwa Wysoka E.Walewacz zapytała skąd można uzyskać worki do segregacji 

odpadów.  

Sołtys K.Roman zapytała, kto wygrał przetarg na odbiór odpadów.  
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Sołtys W.Nadwodny zapytał dlaczego zabrano pojemnik na plastik, skoro umowa została 

podpisana do końca czerwca . Przez cały miesiąc mieszkańcy pozostaną bez pojemnika. 

Sołtys E.Walewacz przekazała pytanie mieszkańców dotyczące możliwości dokonywania 

opłaty za śmieci bezpośrednio u przewoźnika.  

Kierownik Mieczysław Niedźwiecki udzielił następujących odpowiedzi na zadane pytania: 

- worki ma dostarczyć nowy wykonawca, wybrany w drodze przetargu; w przypadku gminy 

Działdowo są to PGKiM oraz spółka Eko - Trans. Do dnia 1 lipca worki zostaną dostarczone, 

- pojemniki na segregowane odpady zostały zabrane zgodnie z grafikiem. Zabrano                       

i przestawiono je pod bloki mieszkalne. W związku z tym, że od 1 lipca zmienia się ustawa,                             

z nieruchomości niezamieszkałych wytwarzających odpady Związek nie będzie odbierał 

odpadów. Właściciele muszą podpisać indywidualnie umowę z przedsiębiorcą zajmującym 

się odbiorem odpadów z nieruchomości niezamieszkałych. Chcąc wykonać wszystkie prace, 

od 8-10 czerwca systematycznie z poszczególnych miejscowości są odbieranie pojemniki               

i podstawiane pod bloki mieszkalne. Jest to okres przejściowy między jednym  a drugim 

miesiącem i nie ma innego wyjścia.    

Radny P.Stańczak zwrócił uwagę na to, że zbyt wcześnie zabrano pojemniki. Dodał, że na 

terenie gminy nie ma tak wielu pojemników aby potrzeba było miesiąca na ich przestawienie. 

Kierownik M.Niedźwiecki odpowiedział, że są trudności z uwagi na to, że Związek nie 

dysponuje wolnym transportem. Kosze odbierane są stosownie do grafiku odbioru odpadów. 

Radny P.Stańczak podkreślił, że mieszkańcy są niezadowoleni z zaistniałej sytuacji.    

Pan M.Niedźwiecki powiedział, że wszyscy zostali postawieni przed faktem dokonanym. Nie 

wszystko wygląda tak jak mieszkańcy sobie życzą. Poprosił o ewentualne zakupienie worków 

i wzajemne zrozumienie. 

Wójt Gminy nawiązał do omawianej tematyki. Podkreślił, że gmina znajduje się                           

w komfortowej sytuacji ponieważ wybrano już odbiorców. W niektórych przypadkach są 

protesty, odwołania i niewiadomo jaka firma będzie obsługiwała inne gminy.   

Kierownik M. Niedźwiecki poinformował, że ustawodawca zmienił ustawę w marcu,                   

na podstawie, której należało wszystko zorganizować od podstaw, znowelizować podjęte 

uchwały. 

Sołtys M. Waśkowiak zapytał czy mieszkańcy otrzymają informację o sposobie 

dokonywania wpłaty. 

Kierownik M.Niedźwiecki poinformował, że wydrukowano ulotki, w których podano 

miejsce dokonywania opłaty tj. w kasie na ul.Osiedleńczej bądź przelewem na podany                   

nr konta. Nie będzie dodatkowej decyzji, poza deklaracją, która obowiązuje mieszkańców.  
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Za miesiąc lipiec wpłaty dokonujemy do dnia 10 sierpnia. Nie można wpłacać bezpośrednio 

do wykonawcy.  

Sołtys M.Waśkowiak podkreślił, że starsi ludzie nie będą wiedzieli jak dokonywać opłaty. 

Wójt Gminy zakomunikował, że do dnia 1 lipca mieszkańcy otrzymają harmonogramy 

odbioru odpadów. Ulotki informacyjne można odebrać u pana kierownika 

G.Małachowskiego.   

Sołtys B.Jaroszewski zapytał czy odbiór folii do sianokiszonek należy zgłosić czy oddać 

razem z innymi odpadami. 

Kierownik M.Niedźwiedzki poinformował, że mimo tego, że nie jest to odpad komunalny 

firma Eko-Trans odbierze je przy odbiorze selektywnej zbiórki.      

Sołtys zapytał również o odbiór odpadów ze świetlicy. 

Kierownik wytłumaczył, że wówczas gmina czy też zarządzający podpisuje umowę                     

z odbiorcą. 

Sołtys T.Reut nawiązał do kwestii zakupu  pojemnika do popiołu. 

Kierownik M.Niedźwiecki wyjaśnił, że każdy właściciel powinien posiadać dwa pojemniki:                

jeden do odpadów mieszanych, drugi do popiołu. Nie można mieszać popiołu z pozostałymi 

odpadami z dwóch powodów: zimą jest często gorący, co grozi pożarem. Poza tym popiół 

pyli i zakurza całą sortownię, filtry powietrza, wskutek czego nie można pracować. 

Sołtys Sołectwa Turza Wielka zapytał czy osoba samotna musi posiadać dwa pojemniki, 

skoro oddaje odpady mieszane, czy może oddać je w workach. 

Kierownik M.Niedźwiecki poinformował, że sądzi, że sporadycznie jest to możliwe. 

Powinna posiadać pojemnik. Wszystko zależy od przewoźnika. W specyfikacji nie ma takiego 

zapisu, ale być może będzie to możliwe.  

Radna T.Majorowska przekazała, że jej odpowiedziano, że musi posiadać dwa pojemniki. 

Zaznaczyła, że osoby samotne nie będą miały takiej ilości odpadów segregowanych, aby 

oddawać je każdego miesiąca.   

Kierownik podkreślił, że na pewno nie będzie to karane. Jednak jeśli rodzina wielodzietna 

nie ma odpadów, to znaczy, że trafiają one w inne miejsce. 

Wójt Gminy dodał, że często można dostrzec przy posesji reklamówkę nie worek. 

Mieszkańcy segregują odpady, ale nie muszą oddać całego worka. 
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Ad.pkt 6 

Kierownik G.Małachowski poinformował, że przedmiotowa nieruchomość położona jest           

w Klęczkowie, za budynkiem szkoły. Powierzchnia działki wynosi 0,3012 ha, oznaczona jest                  

w planie jako rola. Wartość działki oszacowano na kwotę 9000 zł 

Rada jednogłośnie podjęła 

Uchwałę Nr XXXIV/276/13 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej , oznaczonej nr 34/1 obręb Klęczkowo. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad.pkt 7 

Wójt Gminy poinformował, że zakończono prace planistyczne dotyczące miejscowości 

Burkat, Filice, w rejonie, których będą lokalizowane elektrownie wiatrowe. Po podjęciu 

uchwały dokumenty zostaną przesłane do Wojewody. W ciągu dwóch miesięcy uchwała 

powinna stać się prawomocna. 

Radny K.Niewidziała nawiązał do treści załącznika nr 3 do uchwały, w zakresie dotyczącym 

budowy dróg. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że wszystkie drogi dojazdowe, za wyjątkiem istniejących dróg 

publicznych, którymi można dojechać, budowane są przez firmy i pozostają do użytkowania 

gminnego. 

Radny P.Stańczak  zapytał o kwestię podpisywania porozumień z firmą w odniesieniu                 

do korzystania  z dróg gminnych. 

Wójt Gminy odpowiedział, że są podpisywane porozumienia na korzystanie z dróg.  

Rada jednogłośnie podjęła 

Uchwałę Nr XXXIV/277/13 w sprawie uchwalenia zmiany Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Działdowo dla obszarów we wsiach 

Burkat i Filice. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Ad. pkt 8 

Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany wprowadzone do Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Rada jednogłośnie podjęła 

Uchwałę Nr XXXIV/278/13 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Działdowo na lata 2013-2022. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Ad. pkt 9 

Skarbnik Gminy omówiła proponowane zmiany w budżecie gminy po stronie dochodów             

i wydatków.  

Rada jednogłośnie podjęła 

Uchwałę Nr XXXIV/279/13 w sprawie zmiany w budżecie Gminy Działdowo na 2013 r. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. pkt 10 

Skarbnik Gminy przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2012 r. 

Omówiła realizację dochodów i wydatków w stosunku do założonego planu. Wskazała                

na wykonanie inwestycji jak również przedsięwzięć zaplanowanych w zakresie funduszu 

sołeckiego. Następnie wspomniała o  sprawozdaniu finansowym za 2012 r., na które składa 

się bilans z wykonania budżetu, łączny bilans obejmujący dane z bilansów samorządowych 

jednostek budżetowych  i samorządowych zakładów budżetowych, łączny rachunek zysków               

i strat samorządowych jednostek budżetowych  i samorządowych zakładów budżetowych, 

łączne zestawienie zmian w funduszu, obejmujące dane wynikające z zestawień zmian                 

w funduszu samorządowych jednostek budżetowych i samorządowych zakładów 

budżetowych. 

Rada rozpatrzyła sprawozdanie finansowe, sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2012 

wraz z opinią RIO o tym sprawozdaniu, informację o stanie mienia, podejmując następnie 

jednogłośnie 

Uchwałę Nr XXXIV/280/13 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego                 

za 2012 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach o godz. 11.25. 

O godz. 11.45 Przewodniczący Rady Gminy wznowił XXXIV Sesję Rady Gminy. 

Ad.pkt 11 

Przewodniczący Rady Gminy M.Zieliński odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2012 r. Przedstawił wniosek 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy jak również Uchwałę                       

Nr RIO.IV-0120-172/13 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 

z dnia 3 czerwca 2013 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Działdowo w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Działdowo za 2012 rok.  
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Rada jednogłośnie tj. 14 głosami „za” (ustawowy skład Rady wynosi 15) podjęła 

Uchwałę Nr XXXIV/281/13 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium                  

z tytułu wykonania budżetu na 2012 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Wójt Gminy P.Cieśliński podziękował za zaufanie i udzielone absolutorium. Podkreślił,               

że wykonanie budżetu, realizacja inwestycji to zasługa pracowników ale również 

wyrozumiałość i poparcie rady. Następnie podziękował radzie, sołtysom i pracownikom                

za współpracę i wspólne podejmowanie decyzji.                          

Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, przedstawiciele rady gminy oraz sołtysi 

wręczyli kwiaty Wójtowi Gminy. 

Ad.pkt 12 

Sprawy bieżące. 

Radny J.Gorczyca zwrócił uwagę na konieczność naprawy przepustu w Pierławce, 

zniszczonego wskutek zwiększonego ruchu samochodów ciężarowych. 

Wójt Gminy oznajmił, że przepust zostanie naprawiony. 

Radny K.Chyliński nawiązał do dyskusji prowadzonej na wspólnym posiedzeniu stałych 

komisji rady, odnośnie zapisów w planie w zakresie lokalizacji masztów. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że w obecnym planie nie ma zapisów ograniczających. Przy 

najbliższych zmianach w miejscowym planie można umieścić zapisy o warunkach ich 

lokalizacji (odległościach, miejscach). Na pewno nie nastąpi to jednak w roku bieżącym. 

Sołtys Sołectwa Grzybiny H.Woźny poinformował zebranych o swej rezygnacji z pełnienia 

funkcji sołtysa. Podziękował radnym, pracownikom i sołtysom za dotychczasową współpracę.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Zieliński  jak również Wójt Gminy P.Cieśliński 

podziękowali za dotychczasową współpracę rezygnującemu z pełnienia funkcji sołtysa panu 

H.Woźnemu.  

Wójt Gminy w dalszej części sesji poinformował o spotkaniu organizowanym przez 

Nidzicką Fundację Rozwoju NIDA, dotyczącym naboru na małe projekty.    

Przewodniczący Rady Gminy nawiązał do tematu omawianego na posiedzeniu wspólnym 

stałych komisji rady gminy. Wspólnie z Kierownik D.Smereczyńską poinformowali,                            

że Wicestarosta W.Ostrowski wystosował pismo w sprawie przyłączenia się do udziału                     

w programie dotyczącym szczepienia 13- letnich dziewcząt przeciwko wirusowi HPV. 

Dotychczas gminy Rybno i Lidzbark złożyły deklarację o przystąpieniu do projektu. 

Kierownik Referatu Oświaty , Kultury i Zdrowia D.Smereczyńska przekazała, że cena 
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szczepionki dla jednej osoby wyniesie ok. 180 zł (seria 3 zastrzyków). Całość finansuje 

gmina, koordynuje sanepid. Niektóre gminy przyłączyły się do akcji, proponując kwotę                   

5000 zł. W naszej gminie byłaby to grupa ok. 60 dzieci. Pozostaje kwestia                                     

do przeanalizowania i podjęcia decyzji.  

Nie podjęto ostatecznej decyzji w kwestii przyłączenia się do wyżej proponowanego 

programu. 

Ad. pkt. 13 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy M.Zieliński dokonał 

zamknięcia XXXIV Sesji Rady Gminy o godz. 12.15 

 

   Protokołowała:                                                                   Przewodniczył          
Marta Patalon                                                                                      Mirosław Zieliński 
  /Referent/                                                                               /Przewodniczący Rady Gminy/                                     

 


